
Referat styremøte i OODK 
 

 

Møtenummer  10/2024 

Dato:   07.11.2024 

Klokken:  18:00 

Sted:   Sørbråtveien 9 (hos Hege Torp)  

Tilstede:  Unni Bredesen  

Espen Jorde  

Hege Torp  

Linda Bøhm Knutzen  

Lisbeth Bergholt 

Christin Grabo (vara) 

Forfall:   Hege Wang 

 
 

 

Sak 56/2024: Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 

Vedtak: Innkalling og dagsorden vedtas 

 

 

Sak 57/2024: Saker vedtatt på styrets facebook-side siden forrige styremøte 

 

Vedtak: Referat fra styremøte 9. oktober er vedtatt på Facebook 

 

 

Sak 58/2024: Oppfølging av møtet med treningsansvarlige, treningsledere, webredaktør og 

styret 31. oktober 2024 

 

Styret diskuterte videre temaet «Hva gjør vi med RABL». Alle var enige i at vi skal ha et sosialt 

arrangement tilsvarende RABL. Videre mente samtlige at arrangementet bør være «med hund». Linda 

følger saken videre, og målet til styret er å fremme et par eller flere forslag til arr som vi kan legge ut 

for innspill til medlemmene. 

 

Vedtak: Styret ønsker å videreføre tradisjonen med å holde en sosial samling for alle medlemmer på 

tvers av grenene, med hund. Linda vil lede arbeidet med å utforme ett eller flere forslag som 

planlegges lagt ut for innspill fra medlemmene. Styret vil ta saken videre når forslag og innspill 

foreligger. 

 

 

Sak 59/2024: OODKs fagkveld 4. november 2024 og fagkvelder 2025 

 

Møtet var en stor suksess med hele 50 deltagere. Vi har fått flere gode tilbakemeldinger på 

arrangementet. Det var såpass vellykket at det har kommet ønske fra medlemmene om å kunne ha en 

senere temakveld om som oppfølging av temaet på fagkvelden. Styret diskuterte og ser på muligheter 



for å ta opp tema på et senere fagkveld for medlemmene. Styret diskuterte også tema stevnepsykologi, 

hvordan påvirker vår oppførsel og stress hunden.  

 

Vedtak: Styret arbeider mot en eller to fagkvelder i 2025 og vil arbeide videre med tema.  

 

 

Sak 54/2024: Oppmerksomhet til klubbmedlemmer for sportslige prestasjoner 

 

Saken ble diskutert på styremøtet i oktober (se referatet). Hege Torp fikk i oppgave å lage et utkast til 

retningslinjer basert på styrets diskusjon. Det ble foreslått å se disse retningslinjene i sammenheng 

med retningslinjer for påskjønnelser til OODKs tillitsvalgte og andre nøkkelpersoner (vedtatt i 2023). 

Vedlagt innkallingen følger utkast til et dokument der retningslinjer for påskjønnelse for sportslige 

prestasjoner er lagt inn i dokumentet med retningslinjer for påskjønnelser til OODKs tillitsvalgte mm. 

I utkastet til nytt dokument er teksten som begrunner påskjønnelser til tillitsvalgte forkortet og 

forenklet, men innholdet er uendret.  

 

Vedtak: Revidert og utvidet dokument «Retningslinjer for påskjønnelser» vedtas med de merknader 

som framkom i møtet. Dokumentet arkiveres i Dropbox, 02_Lover …. / Retningslinjer styret og verv.  

 

 

Sak 60/2024: Årsmøte 2025 

Årsmøte skal avholdes i mars. Foreløpig plan er å holde møtet mandag 17.3.2025 kl. 18. på Årvoll 

skole. Vi følger planen for årsmøter som sikrer oss et godt møte i tråd med klubbens lover. 

 

Vedtak: Styret starter arbeidet med å planlegge årsmøtet og det som skal legges frem for møtet. 

 

 

Sak 61/2024: Plan for styremøter frem til årsmøte 2025 

Møteplan fremover: 

- 16. desember 

- 14. januar 

- 11. februar 

- 4. mars 

 

Vedtak: Planen vedtatt 

 

 

Eventuelt  

Følgende tema ble diskutert. 

- Planlegging av arbeidet med årets hund 

- Diskusjon rundt klær med klubblogo 

 

Til orientering:  

Antall medlemmer: 432 (413 Klubbmedl., 14 Hustandsmedl., 5 Æresmedl.) 

Økonomi: Godt 

Stevner: Ikke noe nytt 

Trening/kurs: Ingen endringer siden sist 

 


